
Protokół Nr 1/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej 

w dniu 30 stycznia 2024 r. 
 
Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej  
Obecni wg załączonej listy. 
 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

       - przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 
dla miasta Białogard – druk A, 

b) w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych 
straży pożarnych z terenu miasta Białogard, którzy uczestniczyli w działaniu 
ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu – druk B, 

c) w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 
nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania – druk C, 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania 
problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2025  – 
druk D, 

e) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do realizacji Programu „Opieka 
wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024” oraz zasad 
jego realizacji – druk E, 

f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk F,  
g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-

2034 – druk G. 
3. Sprawy różne, w tym: 
    - plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 2024 roku (do końca kadencji). 
4. Zamknięcie posiedzenia.              
 

 

                                          

Ad 1 
Posiedzenie o godz. 1400 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Paweł 

Szyszlak. Komisja przyjęła protokół z ostatniej Komisji, głosując: za-4  (jednogłośnie).  
 
Ad 2  

Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
a) w sprawie założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną i paliwa gazowe 

dla miasta Białogard – druk A, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał ile środków przeznaczono na ten cel? 



Sekretarz – odpowiedział, że zapisano 25 tys. zł w budżecie Miasta.  
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
 
b) w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych 

straży pożarnych z terenu miasta Białogard, którzy uczestniczyli w działaniu 
ratowniczym, akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu – druk B, 
Przedstawiła: Kierownik Biura Zarządzania Kryzysowego i Spraw Obronnych Katarzyna 

Balcerowska 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – stwierdził, że w uchwale brak jest zapisu, że stawka ekwiwalentu to 15 zł/h. 
Kierownik – wyjaśniła, że to zapis ustawowy. 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
c) w sprawie rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy zdrowotnej dla 

nauczycieli korzystających z opieki zdrowotnej oraz warunków i sposobu ich 
przyznawania – druk C, 
Przedstawiła: Naczelnik Edukacji Marta Grabczyńska 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
J.Leszczyk – pytał ile odpowiedzi wpłynęło ze związków zawodowych? 
Naczelnik – odpowiedziała, że nikt nie udzielił odpowiedzi. 
 

    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie miejskiego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii na lata 2022-2025  – 
druk D, 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 



 
e) w sprawie przystąpienia Miasta Białogard do realizacji Programu „Opieka 

wytchnieniowa” dla Jednostek Samorządu Terytorialnego – edycja 2024” oraz zasad 
jego realizacji – druk E, 
Przedstawiła: Dyrektor MOPS Katarzyna Budzyła 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
M.Kopczyński – pytał jaki jest czas oczekiwania na mieszkanie wytchnieniowe? 
Dyrektor – odpowiedziała, że natychmiast po rozpatrzeniu wniosku. 
J.Leszczyk – pytał się o mieszkanie treningowe? 
Dyrektor – odpowiedziała, że to nie dotyczy. 
 

 
    Po wyczerpaniu  głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
 
f) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2024 – druk , 

Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 
 

W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
g) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 2024-

2034 – druk . 
Przedstawił: Sekretarz Miasta Piotr Janowski 

 
W wyniku braku głosów Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w projekt 
uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 
za – 5 (jednogłośnie). 

 
   

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. Opinie stanowią załącznik do protokołu. 
 
 
Ad 3 

W sprawach różnych radni poruszyli następujące problemy: 
 
Głos zabrali: 
J.Leszczyk – pytał jaki jest los inicjatyw społecznych ze wsparciem 3 mln zł? 
Sekretarz – odpowiedział, że Miasto nie przystąpiło, ponieważ pojawiły się niekorzystne 

informacje w tej sprawie. 



 
     W dalszej części Komisja Budżetu i Finansów przyjęła plan Komisji na 2024 rok, do  

zakończenia kadencji Rady, stanowiący załącznik do protokołu. 
 

Po wyczerpaniu dyskusji zakończono w/w punkt. 
 
Ad 4  

Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1505 zakończono Komisję. 
Protokołowała: M.Zimmer 

 

 

            Przewodniczący Komisji 

                /-/   Paweł Szyszlak 


